
                                                         PROTOKÓŁ Nr 40/2017

z posiedzenia wspólnego komisji stałych Rady Miejskiej Międzychodu
odbytego dnia 23 lutego 2017 r.

BRM.0012.5.3.2017                            

W posiedzeniu uczestniczyli:
1. Radni Rady Miejskiej zgodnie z listą obecności (nieobecni: Radny Piotr Ciesielski, Radny

Dariusz Nowak) – załącznik nr 1 do protokołu, 
2. Krzysztof Wolny – Burmistrz,
3. Rafał Ciszewicz – Zastępca Burmistrza,
4. Anna Andrałojć – Skarbnik,
5. Tomasz Rucki – Sekretarz, 
6. Wojciech Dyl, Joanna Prokopczuk, Krzysztof Dragoński – kierownicy referatów w Urzędzie

Miasta i Gminy w Międzychodzie,
7. Grażyna  Marcinkowska  –  Dyrektor  Zespołu  Obsługi  Ekonomicznej  i  Administracyjnej

Oświaty w Międzychodzie,
8. Wojciech Danielczak – Prezes spółki Aqualift w Międzychodzie. 

PORZĄDEK OBRAD: 
1. Omówienie projektów uchwał na XXXVIII sesję.
2. Sprawy różne.

Obrady prowadził Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Radny Janusz Skorupa.

Ad. 1.
Radni otrzymali w regulaminowym czasie porządek obrad XXXVIII sesji RMM. 

PORZĄDEK  OBRAD  XXXVIII   SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Uwagi do porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Miejskiej.

4. Informacja Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.

5. Informacja Przewodniczących Komisji stałych z działalności w okresie między sesjami.

6. Realizacja uchwał  Rady Miejskiej Międzychodu podjętych w 2016 roku.

7. Informacja  o  dotacjach  udzielonych  klubom  sportowym,  organizacjom  i
stowarzyszeniom działającym na terenie miasta i gminy.

8. Informacja o funkcjonowaniu służby zdrowia w świetle umów zawartych z NFZ.

9. Podjęcie uchwał w sprawach:

A) rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Dzięcielin, dotyczącego zmiany
przedsięwzięć w ramach funduszu sołeckiego na rok 2017.
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B) zmiany uchwały budżetowej na rok 2017.

C) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Międzychód na lata 2017-2022.

D) powołania  zespołu  koordynującego  wdrażanie  budżetu  obywatelskiego  w  Gminie
Międzychód na 2018 rok.

E) wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  pomiędzy  Gminą  Międzychód,  a  Gminą
Kwilcz w sprawie przejęcia przez Gminę Międzychód  zadań w zakresie włączenia do
obwodu  ośmioklasowej  Szkoły  Podstawowej  w Kamionnie  uczniów  sołectwa  Prusim
należących terytorialnie do Gminy Kwilcz  oraz organizacji  ich dowozu do szkoły w
Gminie Międzychód.

F) ustalenia kryteriów rekrutacji i liczby punktów za poszczególne kryteria oraz dokumentów
niezbędnych  do  ich potwierdzenia  stosowanych  w  drugim  etapie  postępowania
rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli prowadzonych przez Gminę Międzychód.

G) określenia  kryteriów naboru do klas pierwszych szkół  podstawowych dla  kandydatów
zamieszkałych  poza  obwodami  szkół,  dla  których  organem prowadzącym  jest  Gmina
Międzychód.

H) opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach Gminy Międzychód.

I) zmiany uchwały ustalającej regulamin określający wysokość oraz szczegółowe warunki
przyznawania niektórych składników wynagrodzenia nauczycielom Gminy  Międzychód.

J) zmiany  uchwały  ustalającej  kryteria  i  tryb  przyznawania  nagród  dla  nauczycieli
zatrudnionych  w  przedszkolach  i  szkołach  dla  których  organem  prowadzącym  jest
Gmina  Międzychód.

K) zatwierdzenia taryf  dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania
ścieków na terenie gminy Międzychód.

L) dopłaty do 1 m3 oczyszczanych ścieków z gospodarstw domowych nie włączonych do
systemu kanalizacji sanitarnej.

M) dopłaty do 1m3 ścieków odprowadzanych urządzeniami kanalizacyjnymi przez Miejską
Spółkę Komunalną AQUALIFT Sp. z o.o. w Międzychodzie.

N) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności
zwierząt na terenie Gminy Międzychód w 2017 roku.

O) prostująca  oczywistą  omyłkę  pisarską  w  Uchwale  Nr  XXXVII/346/2017  z  dnia  31
stycznia 2017 r. 

10.  Zapytania i wnioski.

11.  Zakończenie obrad. 

Pan  Radny  Janusz  Skorupa  poprosił  o  pytania  i  uwagi  do  projektu  uchwały  w  sprawie
rozpatrzenia  ponownie  uchwalonego  wniosku  sołectwa  Dzięcielin,  dotyczącego  zmiany
przedsięwzięć w ramach funduszu sołeckiego na rok 2017.
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Pan Radny Janusz Skorupa poprosił  o  pytania  i  uwagi  do projektów uchwały w sprawach:  
- zmiany uchwały budżetowej na rok 2017,
- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Międzychód na lata 2017-2022.

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Pan Radny Janusz Skorupa poprosił o pytania i uwagi do projektu uchwały w sprawie powołania
zespołu koordynującego wdrażanie budżetu obywatelskiego w Gminie Międzychód na 2018 rok.

Pan  Przewodniczący  Stefan  Niedziółka  poinformował,  iż  zgodnie  z  regulaminem  budżetu
obywatelskiego w skład zespołu koordynującego wdrażanie budżetu obywatelskiego w Gminie
Międzychód  wchodzą  mieszkańcy  gminy  w  liczbie  4,  przedstawiciele  organizacji
pozarządowych w liczbie 4,  Burmistrz lub osoba upoważniona przez Burmistrza, Radny Rady
Miejskiej Międzychodu - w liczbie 1, a także wyznaczony przez Burmistrza pracownik Urzędu
Miasta i Gminy - w liczbie 1. 

Następnie  Pan  Przewodniczący  Stefan  Niedziółka  odczytał  imiona  i  nazwiska  mieszkańców
(Adam Wojciechowski,  Paweł  Piepiora,  Mateusz  Napierała)  oraz  przedstawicieli  organizacji
pozarządowych  (Cech Rzemiosł  Różnych Międzychodzko -  Drezdenecki  w Międzychodzie  -
Wacław Napierała, Stowarzyszenie Uniwersytet Trzeciego Wieku w Międzychodzie - Zygfryd
Furchert, Stowarzyszenie Nowy Międzychód - Damian Michałek, Ochotnicza Straż Pożarna w
Zatomiu  Nowym  -  Roman  Rabcewicz),  którzy  zgłosili  swoje  kandydatury  do  zespołu
koordynującego wdrażanie budżetu obywatelskiego w Gminie Międzychód na 2018 rok.  Pan
Przewodniczący powiedział, że zgłosiła się mniejsza liczba chętnych niż przewiduje regulamin,
więc wszystkie te osoby wejdą w skład zespołu  koordynującego. 

Następnie Pan Przewodniczący Stefan Niedziółka zaproponował, aby jako przedstawiciel Rady
Miejskiej Międzychodu w skład zespołu wszedł Pan Radny Piotr Ciesielski. Radni jednogłośnie
przyjęli tą kandydaturę. 

Pan Przewodniczący Stefan Niedziółka poinformował, iż w skład zespołu wejdzie także Zastępca
Burmistrza Pan Rafał Ciszewicz oraz Pani Alicja Sobczak jako  wyznaczony przez Burmistrza
pracownik Urzędu Miasta i Gminy. 

Pan Radny Ryszard Sulej zaproponował, aby poprawić w uzasadnieniu do uchwały słowa „ilość”
na „liczba”.

Pan Radny Janusz Skorupa poprosił o pytania i uwagi do projektu uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na zawarcie  porozumienia pomiędzy Gminą Międzychód,  a Gminą Kwilcz w sprawie
przejęcia  przez Gminę  Międzychód   zadań w zakresie  włączenia  do obwodu ośmioklasowej
Szkoły Podstawowej w Kamionnie uczniów sołectwa Prusim należących terytorialnie do Gminy
Kwilcz  oraz organizacji  ich dowozu do szkoły w Gminie Międzychód.

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Pan Radny Janusz Skorupa poprosił o pytania i uwagi do projektu uchwały w sprawie ustalenia
kryteriów rekrutacji i liczby punktów za poszczególne kryteria oraz dokumentów niezbędnych
do ich potwierdzenia stosowanych w drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych
przedszkoli prowadzonych przez Gminę Międzychód.

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Pan Radny Janusz Skorupa poprosił o pytania i uwagi do projektu uchwały w sprawie określenia
kryteriów naboru do klas pierwszych szkół podstawowych dla kandydatów zamieszkałych poza
obwodami szkół, dla których organem prowadzącym jest Gmina Międzychód.

Pan Radny Włodzimierz Minge zwrócił uwagę, aby poprawić błędnie wpisane ostatnie słowo w
§ 1 ust. 2, czyli poprawić zapis „Oświadczenia mogą podlegać weryfikacji przez przewodniczącego
komisji rekrutacyjnej w przedszkolu” na poprawną treść „Oświadczenia mogą podlegać weryfikacji przez
przewodniczącego komisji rekrutacyjnej w szkole”.

Pan Radny Janusz Skorupa poprosił o pytania i uwagi do projektu uchwały w sprawie opłat za
korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach Gminy Międzychód.

Pan Burmistrz Krzysztof Wolny powiedział, że chce zwolnić rodziców z konieczności wnoszenia
opłat  za  korzystanie  z  wychowania  przedszkolnego  we wszystkich  gminnych  przedszkolach,
dlatego  wyszedł  do  Rady  Miejskiej  z  takim  projektem  uchwały.  Obecnie  rodzice  dzieci
uczęszczających do przedszkoli nie płacą za pobyt dziecka do 5 godzin, czyli od godziny 8.00 do
godziny 13.00, kiedy w przedszkolach realizowana jest podstawa programowa. Jeśli natomiast
dziecko przebywa w przedszkolu więcej niż bezpłatne 5 godzin, to rodzice za każdą godzinę
muszą dopłacić złotówkę. Przeciętna rodzina za pobyt jednego dziecka w gminnym przedszkolu
przez  dodatkowe  trzy  godziny  dziennie  poza  podstawą  programową  płaci  3  złote  dziennie.
Szacując, że w miesiącu jest około 20 dni roboczych, daje to oszczędność rzędu 60 złotych, którą
można  przeznaczyć  w domowym budżecie  np.  na  zajęcia  pozalekcyjne.  Dla  budżetu  gminy
będzie to wydatek w wysokości około 90 tys. zł w skali roku, ale gmina jest w dobrej sytuacji
finansowej i poradzi sobie z tymi wydatkami. Oprócz twardych inwestycji takich jak np. budowa
dróg  czy  hali  sportowej  chcemy  także  bezpośrednio  wspomagać  mieszkańców.  Może
przyciągnie to także rodziców i dzieci spoza gminy Międzychód, którzy zaczną korzystać z ofert
naszych przedszkoli. Będziemy pierwszą, albo jedną z nielicznych gmin w Polsce, które się na
takie działania prorodzinne zdecydowały. Chce, aby rodzice decydowali się na posyłanie swoich
dzieci  do  przedszkoli  gminnych,  a  nie  do  przedszkoli  niepublicznych.  Jeżeli  Rada  Miejska
podejmie tą uchwałę, to zwolnienie rodziców z opłat za pobyt dzieci w przedszkolach gminnych
zacznie  obowiązywać  od  1  września  2017  r.  Natomiast  opłata  za  wyżywienie  dziecka  w
przedszkolu  pozostanie  bez  zmian  i  będzie  jak  dotychczas  opłacana  przez  rodziców.  Gmina
realizuje program nauki pływania dla przedszkolaków, a od września 2017 r. planowane jest
objęcie tym programem także uczniów klas I - III szkół podstawowych.

Pan Radny Wojciech Szychowiak powiedział,  że może lepiej byłoby, aby rodzice dalej płacili za
uczęszczanie dzieci do przedszkola tą 1 zł za 1 godz., a kwotę około 90 tys. zł gmina mogłaby
przeznaczyć  na  opłacenie  i  zaproponowanie  bezpłatnych  zajęć  pozalekcyjnych  dla
przedszkolaków np. oferty językowej, kulturowej.  
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Pan Radny Janusz Skorupa poprosił o pytania i uwagi do projektu uchwały w sprawie zmiany
uchwały ustalającej regulamin określający wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania
niektórych składników wynagrodzenia nauczycielom Gminy  Międzychód.

Pan Burmistrz Krzysztof Wolny powiedział,  że ostatnio uchwała w tej sprawie podejmowana
była  3  lata  temu,  a  minimalne  wynagrodzenie  wzrasta  co  roku.  Uchwała  ta  ma  pomóc
dostosować się do nowej sieci szkół. Zmieniono tylko nazwy stanowisk oraz wysokość dodatku
funkcyjnego.  Niniejsza  uchwała  zmienia  załącznik  nr  1  dotychczasowej  uchwały  stwarzając
możliwość zmiany dodatku funkcyjnego dyrektorom jednostek oświatowych  oraz dodatku za
wychowawstwo klasy, biorąc pod uwagę że nauczyciel – wychowawca ma zdecydowanie więcej
obowiązków aniżeli nauczyciel,  który takiej funkcji nie pełni. Pozostałe dodatki pozostają bez
zmian. 

Pan Radny Janusz Skorupa poprosił o pytania i uwagi do projektu uchwały w sprawie  zmiany
uchwały  ustalającej  kryteria  i  tryb  przyznawania  nagród  dla  nauczycieli  zatrudnionych
w przedszkolach i szkołach dla których organem prowadzącym jest Gmina  Międzychód.

Pan  Burmistrz  Krzysztof  Wolny  powiedział,  że  zmiana  zapisana  w  uchwale  otwiera  przed
organem prowadzącym możliwość przeznaczenia na nagrody większego procenta planowanych
rocznych wynagrodzeń osobowych nauczycieli  niż dotychczasowy zapis oraz daje możliwość
przyznania  nagród  większej  liczbie  nauczycieli,  bo  nie  eliminuje  tych,  którzy  nie  posiadają
aktualnej oceny.

Pan Radny Janusz Skorupa poprosił o pytania i uwagi do projektów uchwał w sprawach:

 zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania
ścieków na terenie gminy Międzychód.

 dopłaty do 1 m3 oczyszczanych ścieków z gospodarstw domowych nie włączonych do
systemu kanalizacji sanitarnej.

 dopłaty do 1m3 ścieków odprowadzanych urządzeniami kanalizacyjnymi przez Miejską
Spółkę Komunalną AQUALIFT Sp. z o.o. w Międzychodzie.

Prezes Miejskiej Spółki Komunalnej Aqualift Pan Wojciech Danielczak powiedział,  iż wzrost
cen za wodę i ścieki jest konieczny z uwagi na planowane inwestycje i potrzebne remonty. Na
kalkulację cen ma wpływ m.in.  cena energii  elektrycznej,  ceny paliw, amortyzacja,  opłata za
gospodarcze  korzystanie  ze  środowiska,  dzierżawa urządzeń,  płace,  podatki  od umieszczania
urządzeń  w pasie  drogowym,  czy  podatki  od  nieruchomości.  Ponadto  wpływ  na  ceny mają
realizowane  przez  spółkę  inwestycje.  W  ubiegłym  roku  włączono  do  systemu  kanalizacji
miejscowość  Radgoszcz  i  Kaplin.  Teraz  przymierzamy  się  do  kanalizacji  Mnich,  Mniszek
i  Tuczęp.  Spółka  nie  może  zabiegać  o  środki  zewnętrzne  na  te  inwestycje.  Po  wykonaniu
kanalizacji  jest  zbyt  mało  przyłączeń  na  1  km  sieci,  bo  nie  wszyscy  mieszkańcy  chcą  się
przyłączać. A to jest jeden z najważniejszych wskaźników. Od 1 kwietnia cena za dostarczaną
wodę wzrośnie i wynosić będzie 3,24 zł. za m3.  Cena za odprowadzanie ścieków także wzrośnie
i wynosić będzie 7,02 zł za m3.  Gospodarstwom domowym włączonym do sieci gmina do 1m3

zrzutu ścieków dopłaci 0,59 zł. Natomiast za każdy m3 oczyszczanych w oczyszczalni miejskiej
ścieków z  gospodarstw  domowych  nie  włączonych  do  systemu  kanalizacji  sanitarnej  gmina
dopłaci 2,16 zł. Szczegółowe dane zawiera załącznik nr 2 do protokołu. 
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Zastępca  Burmistrza Pan Rafał  Ciszewicz powiedział,  że  spółka Aqualift  chce zainwestować
w modernizację  stacji  uzdatniania  wody i  wykonać  wiele  innych  inwestycji.  Planowane jest
zamknięcie zlewni w Głażewie. Poza tym Rada Miejska musi się zastanowić i podjąć decyzję
czy  przystąpić  do  kanalizacji  Mnich,  Mniszek  i  Tuczęp,  gdyż  pojawia  się  dylemat,  czy
rozbudowywać sieć kanalizacji na terenie zabudowy rozproszonej, przez co wzrastają stawki za
wodę i ścieki dla wszystkich mieszkańców gminy, czy też pozostawić sołectwa bez kanalizacji.
Nie wiadomo również czy wszyscy mieszkańcy będą chcieli się przyłączać. 

Pan Radny Janusz Skorupa poprosił o pytania i uwagi do projektu uchwały w sprawie przyjęcia
programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na
terenie Gminy Międzychód w 2017 roku.

Pan Radny Ryszard Sulej zapytał  czy było zakupowane jakiejś wyposażenie dla bezdomnych
kotów w poprzednim roku.

Zastępca Burmistrza Pan Rafał Ciszewicz odpowiedział, że zakupiono kilka klatek oraz karmę
dla bezdomnych kotów. 

Pan Radny Janusz Skorupa poprosił o pytania i uwagi do projektu uchwały prostującej oczywistą
omyłkę pisarską w Uchwale Nr XXXVII/346/2017 z dnia 31 stycznia 2017 r. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Pan Radny Janusz Skorupa poinformował, że Radni otrzymali jeszcze jeden projekt uchwały na
najbliższą sesję i jest to uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego gminy Międzychód – dla  części  obrębu Międzychód
(ul. Wigury). Poprosił o pytania i uwagi do tego projektu uchwały. 

Pani kierownik Joanna Prokopczuk wyjaśniła, że zmiana  miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego  dla  części  ul.  Wigury  w  Międzychodzie  wynika  z  wniosku  inwestora,  który
zainteresowany jest rozbudową budynku biurowego Firmy ABC Czepczyński Sp. z o.o. Sp. k.
Zmiana  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  stworzy  wnioskodawcy  nowe
możliwości  rozwojowe,  pozyskanie  dodatkowej  powierzchni  biurowej,  a  co  za  tym  idzie
zwiększenie zatrudnienia w firmie.

Ad. 2.
Pan Burmistrz Krzysztof Wolny poinformował, że wpłynęło pismo - opinia Generalnej Dyrekcji
Ochrony Środowiska stwierdzająca w decyzji Burmistrza naruszenie prawa w zakresie wielkości
wirnika wiatraka oraz wysokości wieży. Teraz oczekuje na decyzję Samorządowego Kolegium
Odwoławczego. 

Pan  Burmistrz  Krzysztof  Wolny  poinformował,  że  wpłynął  do  urzędu  także  wniosek  od
inwestora posiadającego pozwolenie na budowę wiatraków z prośbą o list intencyjny w sprawie
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rozpatrzenia  wniosku  o  uzgodnienie  trasy  przyłącza  kablowego  do  elektrowni  wiatrowych.
Burmistrz odpisał, że jeżeli  przepisy prawa na to zezwolą to wyda pozytywną decyzję w tej
sprawie. 

Pan  Radny  Piotr  Duszny  zapytał  o  przeniesienie  szlaki  z  parkingu  przy  ul.  Langowicza  na
parking przy ul. Dworcowej obok hali sportowej.

Zastępca  Burmistrza  Pan  Rafał  Ciszewicz  odpowiedział,  że  chce  utwardzić  teren  przy  hali
sportowej, a w przyszłości zbudować tam parking i zakazać wjazdu samochodów ciężarowych. 

Pan Radny Ryszard Sulej zapytał czy prawnik ustosunkował się do wniosku Cechu Rzemiosł
Różnych w sprawie usytuowania pomnika. 

Pan  Przewodniczący  Stefan  Niedziółka  odpowiedział,  że  prawnik  poinformował,  że  sprawy
związane  ze  wznoszeniem  pomników  powinny  zostać  uregulowane  przez  Radę  Miejską  za
pomocą  uchwały.  W  związku  z  tym  zostanie  przygotowany  projekt  uchwały  w  sprawie
wznoszenia pomników w Międzychodzie, który zostanie poddany pod dyskusję Rady Miejskiej
na komisji wspólnej 23 marca 2017 r. oraz pod głosowanie na sesji 28 marca 2017 r. 

Pan Burmistrz Krzysztof Wolny udzielił odpowiedzi na wnioski Komisji Rolnictwa i Ochrony
Środowiska zgłoszone na posiedzeniu w dniu 14 lutego 2017 r.:

Odp. na pytanie nr 1:  Zostanie złożony wniosek do zarządu dróg wojewódzkich w Poznaniu

z prośbą o wybudowanie chodnika przy drodze wojewódzkiej nr 180 w miejscowości Lewice od

Kościoła Św. Mikołaja do cmentarza wraz z oświetleniem. 

Odp. na pytanie nr 2: Sytuacja w żwirowni w Lewicach przy drodze Lewice – Piotry była już

analizowana i wykorzystano wszystkie prawne możliwości.  

Odp.  na  pytanie  nr  3:  Dane  zawarte  w  planach  łowieckich  odnośnie  populacji  zwierzyny

w łowisku są rzetelne.  Inwentaryzację  przeprowadzają myśliwi,  a Burmistrz  jedynie  opiniuje

plany  łowieckie.  Jeżeli  Przewodniczący  Komisji  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  uważa

inaczej,  to  niech  przedstawi  na  to  dowody.  Komisja  nie  może  wchodzić  w  kompetencje

Burmistrza i narzucać mu sposób działania. 

Pan Radny Wojciech Mamet powiedział,  że to mieszkańcy zgłaszają,  że zwierzyny jest  zbyt

dużo i wyrządza im coraz więcej szkód w uprawach. 

Pan Radny Wojciech Mamet opuścił posiedzenie komisji wspólnej.
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Odp.  na  pytanie  nr  4:  Została  przeprowadzona  rozmowa  ze  Starostą,  który  potwierdził,  że

zostanie wprowadzony do budżetu wniosek budowy drogi powiatowej Lewice – Krzyżkówko. 

Odp. na pytanie nr 5:  Były już analizowane możliwości  związane ze wstrzymaniem budowy

żwirowni przy drodze Krzyżkówko - Tuczępy. 

Odp. na pytanie nr 6: Można by wprowadzić w budżecie na 2018 rok remont poddasza dawnej

szkoły w Krzyżkówku,  w celu wygospodarowania miejsca na magazyn  sprzętu dla świetlicy

wiejskiej,  ale  jest  26 sołectw i  nie  da  się  zrobić  wszystkiego.  Takie  małe  miejscowości  jak

Krzyżkówko powinny korzystać ze świetlic wiejskich większych sąsiednich miejscowości. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

    Wiceprzewodniczący                       
Protokołowała:        Rady Miejskiej Międzychodu
Agnieszka Kasińska          Janusz Skorupa
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